

In general, if you want to look for a house or an apartment, security, comfort and the general environment of the habitat are important factors in your choice. So why not the same things for the election in times of a pandemic? it is clear that the fools in power think only of themselves. Their mismanagement means that we are no longer safe anywhere today. We have lost doctors, caregivers, teachers, quality workers, and it continues. Worse, we are in a fragile world, with problems of climate change and social destabilizers. Adding to all this chaos, there are many invisible viruses capable of creating serious problems for the human race. For now, the majority of these 10,000 types of these viruses are only capable of infecting humans **circulating silently** in wild mammals, according to Dr. **Ali Nouri**. If the band of thugs in power do not have the will or the courage to resign, it is up to you to resign them by mobilizing yourselves to fire them That, my friends, **is your duty**.

En général, si vous voulez chercher une maison ou un appartement, la sécurité, le confort et l'environnement général de l'habitat sont des facteurs les importants dans votre choix. Alors pourquoi pas les mêmes choses pour l'élection en temps de pandémie? il est clair que les niais au pouvoir ne pensent qu'à eux-mêmes. Leur mauvaise gestion fait qu'on n'est plus en sécurité nulle part aujourd'hui. On a perdu des médecins, des soignants, des enseignants, des travailleurs de qualité, et ça continue. Pire, on est dans un monde fragile, avec des problèmes du changement climatique et des destabilisateurs sociaux. Ajouter à tout ce chaos, les virus invisibles capables de créer de graves problèmes à la race humaine sont nombreux. Pour l'instant, la majorité de ces 10 000 types de ces virus ne sont capables d'infecter l'homme **circule silencieusement** chez les mammifères sauvages, selon le Dr **Ali Nouri**. Si la bande de voyous au pouvoir n'ont pas la volonté ou le courage de démissionner, c'est à vous de les démissionner en vous mobilisant pour les virer Ça, mes amis, **c'est votre devoir**.

*)

📌 At least 10,000 types of viruses are able to infect humans, but vast majority silently circulate in wild mammals.

However, #climatechange & land use change will force isolated species together & create opportunities for spillover into human populations.

<https://nature.com/articles/s4158>

<https://twitter.com/AliNouriPhD/status/1520826134178500608>

-@DFisman, @nilikm, @NaheedD, @KashPrime, @jvipondmd, @lenapatsa, @frozen, @lisa_jannattone, @BigMedicine, @JeanBottari, etc... THANK YOU